國立清華大學核子工程與科學研究所
博士班資格考試申請單/結果通知單
Ph.D Qualifying Examination 
Application Form / Result Notice
本人將參加   年   月   日之核子工程與科學研究所博士班資格考試，擬考試組別（請打勾）與科目如下：
I will take the qualifying examination held by Institute of Nuclear Engineering and Science on            . The selected group and subjects are listed below:
     (Date)

以下兩組各選考一科 Choose one subject from both groups：
    核電廠工程(Nuclear Power Plant Engineering)
	□通過Pass	 □不通過Fail


       科目名稱：                                       
        (Course)
    核子科學與輻射應用(Nuclear Science and Radiation Application)
	□通過Pass	 □不通過Fail


        科目名稱：                                       
        (Course)


註1.是否已修畢「國立清華大學學術研究倫理教育課程」並通過測驗成績達及格標準□是　□否
    Taken the course“National Tsing Hua University Academic integrity”and passed the test                                                                                         
                                                                         □YES □NO
註2.虛線內由所辦公室填寫。
　　The information within the broken lines will be filled in by the institute.
註3.如尚未通過「課程與研究計畫書」審查者，報名時需同時提出該計畫書，供課程委員會審查。
    If your “Course and Research Plan Application Form” has not been approved, please apply it at 
    this time for the reviewing of Academic Committee.
   

申 請 人(Name)：                   學    號(Student No.)：
指導教授(Advisor)：					日  期(Date)：   年(Y)   月(M)  日(D)
